
PROTOKOLL NORRA ÅLANDS ÄLDRERÅD 

 MÖTE NR 1/2025 

 

Sammanträdestid: Torsdag den 23 Januari kl 13.00-15.00 

Plats: Servicehuset Tallgården, Stora Salen, Lisafastersgränd 2, 22530 Sund 

Kallade/Närvarande: 

 Ulla-Britt Dahl, Sund, ordförande, frånvarande 

X Sture Blomqvist, Sund, vice ordförande 

X Gunnel Henriksson, Geta 

X Göran Gottberg, Geta 

Olav Johansson, Saltvik, frånvarande 

X Ann-Kristin Eriksson, Saltvik 

X Rolf Karlsson, Finström 

X Inga-Lill Rögård, Finström 

Louise Nordström, Vårdö, frånvarande 

Göran Påvals, Vårdö, frånvarande 

X Desirée Zetterman, sekreterare 

X Janice Häggblom, hemserviceledare i Geta 

 

Sture Blomqvist fungerade som mötets ordförande i och med att Ulla-Britt ej 

var närvarande. 

1. Information angående att Geta blir värdkommun under 2025. 

➢ Kort återkoppling från mötet den 14 November 2024, gällande 

byte av värdkommun. 

 

2. Hemserviceledare i Geta Janice Häggblom presenterar sig. 

➢ Janice presenterade sig kort och önskade Äldrerådet välkomna till 

Geta. 

 



3. Val av ordförande och vice ordförande för 2025. 

I Äldrerådets verksamhetsstadga § 9 anses det lämpligt att ordförande är 

från den aktuella värdkommunen.  

➢ Äldrerådet valde Göran Gottberg som ordförande och Gunnel 

Henriksson som vice ordförande för året 2025.  

 

4. Gäst till möte nr 2/2025, enligt tidigare förslag skall Geta 

kommundirektör bjudas in 

➢ Janice åtog sig att bjuda in Geta kommuns kommundirektör Niklas 

Oriander till Äldrerådets nästa möte. 

 

5. Återkoppling till tidigare mötespunkter 

➢ Ann-Kristin och Inga-Lill informerar om hur det gått gällande fler 

griptänger i dagligvaruaffärerna i Godby. 

❖ Ann-Kristin och Inga-Lill har varit i kontakt med 

dagligvarubutikerna i Godby, de har fått positiv respons 

speciellt från Mattssons och de skall träffa butiksansvariga 

för att diskutera vidare. De hör åter av sig till S-market för 

att få till ytterligare diskussionstillfälle. 

 

➢ Eventuellt svar angående Norra Ålands- och Mariehamns Äldreråd 

gemensamma skrivelsen om tillgängligheten på Alandica , delges 

om det kommit någon respons. 

❖ Har uppmärksammats i lokaltidningarna vilket är mycket 

positivt. 

 

➢ Svar från ÅHS på den gemensamma skrivelsen till Ålands Hälso- 

och sjukvård om tillgängligheten i sjukhusets entréplan, delges på 

mötet 

❖ Detta har även uppmärksammats i lokalpressen. Äldreråden 

har fått skriftlig respons från ÅHS, detta lästes upp av 

mötets sekreterare. 

  



 

➢ Olav informerar om skrivelsen angående tillgängligheten till 

Saltviks Kyrka fått någon respons 

❖ Då Olav som var frånvarande, per e-post meddelat att han 

inte hade något konkret att informera om ärendet, tas det 

upp i ett senare skede, då respons inkommit från Saltviks 

församling.  

 

 

6. Bevakning av att kommunernas pappers infoblad får finnas kvar, då det 

finns diskussioner i Sunds styrelse och fullmäktigen om att ta bort dem. 

Hur låter det i andra kommuner? 

❖ Diskussion angående kommuninformation i form av månads 

blad som skickas till kommuninnevånarna. I majoriteten av 

de Norr Åländska kommunerna, har denna typ av 

informations plattform hög prioritet. 

 

7. Övriga ärenden 

❖ Geta Hemserviceledare Janice Häggblom, skickar i 

samarbete med ordförande Göran Gottberg kallelse till 

äldrerådets medlemmar. 

De två nästföljande mötena fastställdes till  

- Torsdag 6.3.2025 kl 13.00 i Geta 

- Torsdag 24.4.2025 kl 13.00 i Geta. 

 

❖ Sunds kommuns Äldreomsorgsledare Desirée Zetterman 

som fungerat som äldrerådets sekreterare under 2024, 

tackade äldrerådet för gott och givande samarbete. 

 

 

 

 

 

Sture Blomqvist     Desirée Zetterman 

Ordförande     Sekreterare  


